

SUNDY
TENSIONER
三地涨紧轮

瑞安市三地汽车部件有限公司
Ruian SUNDY Automotive Parts Co.,Ltd.

+86-577-65206630

+86-577-66081513

chinasundy@foxmail.com

www.chinasundy.com

浙江省瑞安市塘下镇罗凤北工业区开创路1号
No.1, Kaichuang Road Luofeng Industry Zone,
Tangxia Town, Ruian City Zhejiang China



WeChat



WhatsApp





瑞安三地汽车部件有限公司坐落于环境优美、交通便利的汽配之都——瑞安。经过数年的发展，公司拥有各种测试实验设备和数字化机床、现代化生产流水线，已成为集研发、制造、销售为一体的规模化企业。

公司主要产品为皮带涨紧轮、惰轮、张紧器，适用于全球各种柴油发动机。目前公司产品适用发动机主要涵盖：奔驰、达夫、依维柯、曼、雷诺、沃尔沃、卡特彼勒、康明斯、底特律、福莱纳、万国、强鹿、麦克、纽荷兰、中国重汽、潍柴动力、东风康明斯、上柴动力、玉柴机器、一汽解放锡柴、福田康明斯等。公司现已成功成为国内外知名发动机零部件供应商，产品质量获得客户的一致好评。

三地秉承辅助发动机保持最佳动力为宗旨，以人才、科技、创新为经营理念，以制度、人性、沟通为管理理念，以精准、快速、共赢为服务理念，在立足两岸三地的基础上再接再厉走向又一高峰——跨越国界、放眼全球！

Ruian Sundy Auto parts Co., Ltd. is located in Ruian City with beautiful environment and convenient transportation, which is famed the City of Auto parts. After several years' developing, Sundy owns various testing and experimental equipments, digital machine tools and modernization assembly lines. Now we are a set of R&D sales manufacturing as one of scale enterprise.

Sundy's main production include: belt tensioner, tensioner pulley applicable to various global diesel engines such as: Mercedes-Benz, DAF, IVECO, MAN, Renault, Volvo, Caterpillar, Cummins, DetroitDiesel, Freihgtliner, International/Navistar, John Deere, Mack, New Holland, SINOTRUK, WEICHAI, DCEC, YUCHAI, FAWDE, FOTON and so on. Sundy has successfully became to the supplier of numerous well-known international spare part manufactures. And the quality has got a widely praise.

Sundy takes making engine powerful as aim; takes talent, technology and innovate as operate idea; takes system, human, communicate as management idea; takes precise, fast and mutual benefits as service idea. Basing ourselves on domestic market, Sundy is reaching another peak -- Crossing nationalities Advancing towards the World.

Enterprise

三地公司严格执行ISO9001:2015质量认证标准体系，同时建立了一套有效的管理体系，从原辅料进场检验、工序检验，到出厂检验，确保产品质量符合国家及国际标准的要求。

Ruian Sundy Automotive Parts Co.,ltd. Strictly implement ISO9001:2015 quality certification system, and established an effective management system for the raw materials inspection, in-process inspection and delivery inspection, to ensure the products are in strict compliance with the requirements of the Chinese regulations and the international ISO standards.



WORK SHOP EQUIPMENT

公司经过数年的发展,目前拥有各种先进的检测实验设备，数控机床、现代化自动装配流水线等，这是公司成为集研发、制造、销售为一体的现代化企业的坚实基础。
After years of development, the company has allkinds of testing equipments, CNC machine tools. Automatic assembly line etc, which made us becomea modern enterprise with the R&D, manufacturing.sales.

负责车间各工序清场后的复核工作，并对清场质量严格把关。负责公司新技术引进和产品开发及改进生产工艺等工作，并在车间内部组织实施能够促进公司发展的技术创新。
Responsible for the review of all processes in thework shop and strictly control the quality, Responsible for introducing the new technology anddeveloping new products, improving the productionline.

三地拥有一支目标明确、价值观健康、反应能力快速和服务意识强的高素质团队，并且致力于打造全球柴油机用涨紧轮后市场，最全最专业最具影响力品牌。我们将不断更新产品目录以方便您的选择，我们将不断完善产品品种以满足您的需求！
The company has a high-quality team with cleargoals, healthy values, quick response ability andstrong sense of service. We committing to build the most professional and most influential brand in the belt tensioner market. We continue to update the product catalog to failitate your choice, and contin-ue to improve the product variety to meet yourneeds!



TENSIONERS & PULLEYS FOR CHINSES TRUCK HEAVY-DUT DIESEL ENGINE



TENSIONERS & PULLEYS FOR RUSSIAN TRUCK HEAVY-DUT DIESEL ENGINE



TENSIONERS & PULLEYS FOR EUROPEAN TRUCK HEAVY-DUT DIESEL ENGINE



TENSIONERS & PULLEYS FOR AMERICAN TRUCK HEAVY-DUT DIESEL ENGINE



TENSIONERS & PULLEYS FOR JAPANESE TRUCK HEAVY-DUT DIESEL ENGINE



TENSIONERS & PULLEYS FOR KOREAN TRUCK HEAVY-DUT DIESEL ENGINE



TENSIONERS & PULLEYS FOR AGRICULTURE MACHINERY HEAVY-DUTY DIESEL ENGINE



TENSIONERS & PULLEYS FOR CONSTRUCTION MACHINERY HEAVY-DUTY DIESEL ENGINE



TENSIONERS & PULLEYS FOR MPV AND PICK-UP FOUR-CYLINDER DIESEL ENGINE



TENSIONERS & PULLEYS FOR BUS HEAVY-DUT DIESEL ENGINE





我们始终，以最本质的心，做最好的产品！
We produce best production with most essential mind all the time!

辅助动力 · 尽善尽美
Assist power to be best.

SUNDY

Welcome To Purchase